
 Z inicjatywy naszego Radnego – p. Stanisława Fudymy, po jego pismach, petycjach 

oraz monitoringach do Urzędu Marszałkowskiego dziś rozpoczęto remont naszej drogi. Jak na 

razie zakres robót określono jako wyczyszczenie poboczy oraz udroŜnienie rowów wzdłuŜ 

drogi. Ale rozmowy nadal trwają. Radny walczy jeszcze o połoŜenie nowej nawierzchni.  

 

  

  

 


